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سرد شدند
حجت الاسلام غلامرضا مصباحی مقدم، عضو مجمع تشخیص مصلحت 
نظام با انتقاد از دولت دوازدهم در همراهی آمریکا در برجام گفت: تا مسئله برجام 
مطرح شد و چرخش ایران به طرف آمریکا صورت گرفت طبیعی بود واکنش چینی 
ها این باشــد که ســرد برخورد کنند. چینی که به تحریم های آمریکا بها نمی داد و 
خودش در مواردی تحریم آمریکا هم هست، تحریم های آمریکا علیه ما را رعایت 
می کرد. چرا؟ چون ما کشــور متعهد به چین نیســتیم. وقتی متعهد نیستیم روابط 
راهبردی بلند مدت نداریم. طبیعی است بگویبد هرچه شد، شد. وقتی در منطقه 

قدرتمند شویم چه بسا مطلوب چین هم هستیم. 

اخبار ویژه ...

یارانه ۴۵ هزار تومانی 

مبارزه کنید

حصارکشی مرزها

وعده های وزرا

نسخه میرسلیم 

با پلتفرم جدید 

حقوق های نجومی 

وزیر تعاون، کار و رفاه اجتماعی با بیان اینکه یارانه ۴۵ هزار تومانی اثر رفاهی خاصی 
ندارد گفت: می توانیم در صورت شناسایی، یارانه افراد متمول را قطع و به مبلغ یارانه 
خانواده های کم درآمد اضافه کنیم. حجت الله عبدالملکی درباره اینکه آیا با افزایش 
یارانه ها موافق هستید؟ گفت: قطعا این یارانه ها که الان پرداخت می شود خیلی اثر 
رفاهی ویژه ای ندارد و پارســال هم مصوب شــد یارانه های معیشتی و یارانه های 

دیگری پرداخت شود، اما تبعیض در پرداخت یارانه ها دیده می شود. 

روزنامه کیهان نوشــت:اکنون که دولت انقلابی، جوان و مردمی، با حمایت قاطع 
مجلس محترم تشــکیل شــده، یکی از واجب ترین مسئولیت ها، از بین  بردن هر 
سازوکار تصمیم گیر یا تصمیم سازی است که در حوزه محاسبه و تصمیم یا اجرا، 
موجب خودتحریمی  شــده است. ایران همین حالا، دارای اهرم ها و ظرفیت های 
بسیاری است که به کارگیری هم افزا و همپوشان آنها در شبکه قدرت ملی و بین المللی 
می توانــد ظرف چند ماه، به عبــور قدرتمندانه از حصار تحریم ها و افزایش موثر 
درآمدهای ملی منتهی شود. به موازات این کار، دولت و دستگاه قضایی و مجلس 
باید بی اعتنا به جنجال ها، مبارزه بی امان با شبکه ضدامنیتی اخلالگر در حوزه های 

اقتصادی و رسانه ای را آغاز کنند.

ســخنگوی ارتش پاکســتان با تاکید بر عزم این کشور برای مراقبت از مرزهای بین 
المللی خود با همسایگان همزمان با تحولات افغانستان، از تکمیل ۵۸ درصدی طرح 
حصارکشی مرزهای پاکســتان با جمهوری اسلامی ایران خبر داد.نشست خبری 
سرلشکر »بابر افتخار« با حضور رسانه های داخلی و نمایندگان رسانه های بین المللی 
در مقر فرماندهی ارتش در شهر »راولپندی« برگزار شد.هدف از این برنامه تشریح 
دیدگاه پاکستان و تشکیلات نظامی آن درخصوص تازه ترین تحولات منطقه به ویژه 
افغانستان، پیامدهای پیش روی امنیت ملی پاکستان و اقدامات این کشور برای اطمینان 

از امنیت، ثبات داخلی به ویژه آرامش در مرزهای مشترک با همسایگان اعلام شد.

یک فعال سیاسی اصلاح طلب گفت:دولت وعده های داده مبنی براین که با وجود عدم 
حل مسئله تحریم و عدم توافق در این زمینه برای سر و سامان دادن به مسائل اقتصادی 
برنامه دارد.داریوش قنبری درباره کابینه سیزدهم و این که آیا دولتمردان که قرار است از 
این پس زمام امور کشور را در دست بگیرند می توانند مسائل و مشکلات موجود کشور 
را که شرایط را خاص کرده است حل کنند یا خیر، گفت: حقیقت این است که یک 
مقدار نمی شود در رابطه با کابینه ارزیابی دقیقی داشت، چراکه شناخت از بعضی افراد 
معرفی شده آن چنان که باید و شاید کافی نیست و در کل اظهارنظر در مورد همه اعضای 
کابینه دشوار است اما آن چیزی که به نظر می رسد بسیار اهمیت دارد وزرای اقتصادی 
است که آقای رئیسی معرفی کرده اند.این فعال سیاسی اصلاح طلب با بیان این که کار 
وزرای اقتصادی در شرایط فعلی بسیار دشوار است، عنوان کرد: با توجه به اینکه مسئله 
تحریم ها همچنان بر سر جای خود قرار دارد و برداشته نشده اند، شرایط بسیار دشوار 
است، البته برداشته شدن تحریم ها یک موضوع ناممکن نیست و امکان پذیر است و 

مذاکرات همچنان مسیرش باز است و می شود در این زمینه به نتیجه ای رسید.

نماینــده تهران در مجلس شــورای اســلامی تاکیــد کرد: باید هــر چه زودتر 
آزمایشگاه هایی که از آن ها ویروس دستکاری شده کرونا نشت پیدا کرده، مشخص 
شوند.سید مصطفی میرسلیم در مطلبی در صفحه توییتر خود نوشت: »هرچه زودتر 
آزمایشگاه هایی که ویروس دستکاری شده کرونا  از آنها نشت پیدا کرده مشخص 
شوند، با استفاده از اطلاعات علمی آنها، زودتر می توان بشریت را از شر این سلاح 

نوین کشتار جهانی نجات داد.« 

رئیس کمیسیون امنیت ملی و سیاست خارجی مجلس از برگزاری دور جدید مذاکرات 
ایران و ۱+۴ با پلتفرم جدید انجام می شود.وحید جلال زاده رئیس کمیسیون امنیت ملی 
و سیاست خارجی مجلس شورای اسلامی با اشاره به ادامه مذاکرات ایران و ۱+۴ گفت: 
ایران در مذاکرات روش های مختلفی را امتحان کرده است پیش از اینکه نوع و تیم مذاکره 
کننده مشخص شود باید جایگاه مذاکره برای ما مشخص شود.وی درباره اینکه دور آتی 
مذاکرات از سوی وزارت امورخارجه یا شورای عالی امنیت ملی دنبال خواهد شد، ادامه 
داد: باید مشخص شود در دولت آقای رییسی جایگاه مذاکره کجاست که پس از این 
موضوع تیم مذاکره کننده هسته ای مشخص می شود.نماینده ارومیه در مجلس با تاکید 
براینکه در دولت آقای روحانی آقای عراقچی 6 دور مذاکرات در وین داشت که دستاورد 
ویژه ای برای کشورمان نداشت، افزود: باید چهارچوب و پلتفرم جدیدی برای مذاکرات 

آتی از سوی ایران تعریف شود که قطعا این اتفاق خواهد افتاد.

نایب  رئیس کمیســیون اصل ۹۰ مجلس شــورای اســلامی گفت: پرونده ویژه 
حقوق های نجومی در ادارات دولتی به ویژه مؤسسات مالی در کمیسیون متبوعش 
تشکیل شده است.حجت الاسلام نصرالله پژمانفر، نایب  رئیس کمیسیون اصل ۹۰ 
مجلس شــورای اسلامی در صفحه شخصی خود در توییتر، نوشت: پرونده ویژه 
حقوق های نجومی در ادارات دولتی به ویژه مؤسسات مالی در کمیسیون اصل نود 
تشــکیل شده است.وی با بیان اینکه بخش  زیادی از ارقام نجومی به خزانه کشور 
برگشت داده شده است،تاکید کرد: ضمناً مردم عزیز اگر اطلاعاتی از دریافت های 

نجومی مسئولان در اختیار داشتند، می توانند به کمیسیون اصل ۹۰ ارسال کنند.

رییس ستاد کل نیروهای مسلح:

حفظ امنیت و توسعه بدون توان دفاعی کارآمد 
امکان پذیر نیست

سرلشــکر »محمد باقری« در آیین تکریم 
امیر سرتیپ »امیرحاتمی« وزیر سابق دفاع 
و معارفه امیر سرتیپ »امیرمحمدرضا قرائی 
آشــتیانی«  وزیر جدید دفاع و پشتیبانی در 
مرکز همایش های امام علی شــهرک امام 
خمینــی)ره( گفت: خدا را شــاکریم که 
دوره خدمت و مجاهدت در نظام اسلامی 
ارزشمند به ما عنایت فرموده و امیدواریم 
در این را ثابت قدم باشــیم و اجر و مزدی 

همچون شهیدان دریافت کنیم.
رییــس ســتاد کل نیروهای مســلح با 
گرامیداشت یاد و خاطره شهیدان رجایی 
و باهنر و همچنین شهیدان عرصه صنعت 
دفاعی وزارت دفاع افزود: توســعه قدرت 
دفاعی برای نظام اسلامی بنا به ضرورت های 
گوناگون یک وظیفه قطعی و اجتناب ناپذیر 
است. خداوند متعال در قرآن به مسلمانان 
دســتور داده که شما موظفید از جهت ساز 
و برگ و تــوان نظامی هر آنچه می توانید 
تلاش کنید تا موجب بازدارندگی دشمنان 
از تعرض به مسلمانان و نظام اسلامی شوید 
و تهدیداتی را که می شناسید و نمی شناسید 

را از جامعه اسلامی دور کنید.
وی ادامه داد:  این دستور در فرمایشات پیامبر 
اکرم،  ائمه اطهار و در جای جای گوناگون 
وجــود دارد. همچنین  اوامر و تدابیر مکرر 
فرماندهی معظم کل قوا را در این زمینه دائماً 
شــنیده ایم و آویزه گوش قرار داده ایم. در 
احکام تمامی فرماندهان نیز ارتقای توان و 

آمادگی نظامی ابلاغ شده است.
 هیچ افقی برای تجربه دوران  آرام و 
بی دغدغه در منطقه دیده نمی شود

رییس ستاد کل نیروهای مسلح با بیان اینکه 
وزارت دفاع برای توســعه توان و تمهید 
مقدمات آمادگی دفاعی مسئولیت اساسی 
دارد، ضرورت و دلیل دیگر توسعه و ارتقای 
توان دفاعی را توســعه و تشدید تهدیدات 
عنــوان کرد و گفت: نظام اســلامی ما در 
حساس ترین منطقه جهان و و زمانی فوق 
العاده خطیر قرار گرفته اســت. در  سال ها 
و دهه های گذشته مهمترین درگیری ها و 
مناقشات جهان در منطقه ما اتفاق افتاده و 
هیچ افقی برای تجربه یک دوران آرام و بی 

دغدغه در این منطقه دیده نمی شود.
سرلشکر باقری ادامه داد: آمریکای جنایتکار 
به بهانه هــای گوناگــون از جمله حادثه 
مشکوک یازده سپتامبر به منطقه لشکرکشی 
کرد و این لشکر کشی بعد از لشکرکشی های 
دوران دفاع مقدس بود.آمریکا در تمام این 
۴۲ ســال منطقه را ترک نکرده است و هر 
چه زمان می گذرد، توطئه ها و  تهدیدهای 
متنوع تری رو برای منطقه به بار می آورد و 

بر جای می گذارد.
آمریکا افغانستان را دچار ناآرامی های 

بدون افق روشن کرده است
وی با اشــاره به حوادث افغانستان گفت:  
آخرین این جنایت ها حادثه ناگواری است 
که در افغانســتان در همسایگی ما در حال 

وقوع است. آمریکا با تصرف این سرزمین 
اسلامی با قتل و غارت و جنایت فراوان اما 
با شکست خفت بار این منطقه را ترک کرد 
و مردم مظلوم افغانستان را دچار نگرانی ها و 

ناآرامی های بدون افق روشن کرد و رفت.
سرلشــکر باقری  ادامه داد: با وجود بیش از 
۲ هزار میلیارد دلار هزینه ای که در افغانستان 
انجام شد، ارتش ملی و مردمی این کشور را 
با هزینه هنگفت تبدیل به ارتش بی خاصیتی 
کرد که با وجود ظاهر و تجهیزات کارآمد، اما 
ارتشی سست بنیان را ایجاد کرد که به گفته 
خودشان و بنا به آنچه که شاهد بودیم تنها 
۱۱ روز توانست در برابر این گروه مهاجم 

مقاومت کند.
رییس ســتاد کل نیروهای مســلح افزود: 
هزینه ای کــه آمریکایی ها بــرای ارتش 
افغانستان انجام دادند،  سالانه بیش از ۴ میلیارد 
دلار  اســت و این در کنار سایر هزینه هایی 
است که آمریکا برای این سرزمین انجام داد.

وی با بیان اینکه سایر توطئه ها و تهدیدها 
در سراسر این منطقه کاملاً مشهود است و 
ادامــه دارد، گفت: در چنین منطقه ای و در 
چنین شرایطی، حفظ امنیت، آرامش و امکان 
پذیری توسعه و پیشرفت برای کشور بدون 
داشتن یک توان دفاعی کارآمد و خود اتکا به 

هیچ وجه امکان پذیر نخواهد بود.
سرلشــکر باقری با بیان اینکه بخش اعظم 
دانــش جهانی و عصــاره دانش ها در بعد 
دفاعی در خدمت ارتش ها قرار گرفته است، 
گفت: جنگ های امروز شباهت های اندکی 
با جنگ های گذشته دارند. جنگ قره باغ در 
ســال گذشته با جنگ های گذشته تفاوت 
داشت و شاهد بودیم بسیاری از تجهیزات 
سنتی که در جنگ ها به کار می آمد چگونه از 
کار افتادند. لذا مجموعه های دفاعی کشور 
و بویژه وزارت دفاع برای متناســب سازی 

تجهیزات وظیفه اصلی را بر عهده دارند. 
رییس ستاد کل نیروهای مسلح تحقیقات 
پیشــرفته در لبه فناوری جهانی را وظیفه 
وزارت دفــاع عنوان کــرد و افزود: علاوه 
بر این توســعه کمــی و کیفی تجهیزات 
متناسب با صنایع جهانی و تولید تجهیزات 
و تسلیحات، اداره بازنشستگان نیروهای 

مســلح و پشتیبانی ها از نیروهای مسلح و 
نمایندگی نیروهای مسلح در دولت نیز از 

وظایف سنگین وزارت دفاع است. 
وی خاطرنشان کرد: بودجه بسیار اندکی را 
در مقایسه با سایر کشورها در اختیار نیروهای 
مسلح قرار دادیم اما خروجی و نتیجه کار 
نیروهای مســلح ما هم قابل قیاس با سایر 
کشورها نیست. اتفاقاتی در وزارتدفاع  افتاده 
اســت که ما خودمان هم باور نمی کردیم. 
مثلا نقطه زنی موشکی بالستیک کار آسانی 
نیست. موشک اسکندر که ۳۰۰ کیلومتر برد 
دارد و نقطه زن اســت را روس ها حاضر 
نشــدند شکل و شمایل آن را هم در اختیار 
ما بگذارند اما ما به فناوری نقطه زنی دست 

پیدا کردیم. 
سرلشــکر باقری با بیان اینکه امیر حاتمی 
عملکرد خوبی در وزارت دفاع داشــتند، 
تصریح کــرد: در زمینه ارتقای برنامه ها در 
مقایسه با بودجه در اختیار هم عملکرد  امیر 
حاتمی بسیار خوب بوده است و در حوزه 
بازنشستگان هم ایشان تلاش چشمگیری 
داشتند. به طوری که امروز در وزارت دفاع 
در همه حوزه ها شاهد رشد هستیم و برای 

ایشان آرزوی سلامتی و موفقیت دارم. 
رییس ســتاد کل اظهار داشــت: کسب 
بیشترین رای اعتماد به امیر آشتیانی نشانه 
اعتماد نمایندگان ملت به ایشــان است و 
در این مسوولیت هم خواهند درخشید و 
مسیر رشــد و ارتقا صنعت دفاعی و سایر 

ماموریت ها را بخوبی پیش خواهند برد. 
وی ادامه داد: امروز به برکت راهنمایی مقام 
معظم رهبری هیچ تنش و مشــکلی بین 
فرماندهان نیروهای مسلح وجود ندارد. من 
تاکید می کنم که باید بتوانیم از منابع حداکثر 
کارآمدی را داشته باشــیم و بدون موازی 

کاری به پیش برویم. 
سردار باقری در پایان تاکید کرد: وزیر محترم 
دفاع از دو بازوی توانمند عقیدتی سیاسی و 
حفاظت اطلاعات بهره لازم را بگیرد تا بتواند 

وظیفه سنگین خود را به پیش ببرد.
وی افزود: ما هم در ستاد کل و سازمان های 
نیروهای مسلح وظیفه خود می دانیم که به 

امیر آشتیانی کمک کنیم.

    سرویس سیاسی - رییس ستاد کل نیروهای مسلح با بیان اینکه هیچ افقی برای تجربه دوران  آرام و بی دغدغه در منطقه دیده نمی شود، 
گفت: حفظ امنیت، آرامش و امکان پذیری توســعه و پیشــرفت برای کشور بدون داشتن یک توان دفاعی کارآمد و خوداتکا به هیچ وجه 

امکان پذیر نخواهد بود.

سرویس سیاسی-  رییس مجلس شورای اسلامی گفت: همدلی و همراهی خوبی 
بین سران قوا وجود دارد و موضوع تامین سلامت مردم در دوران شیوع کرونا و 

معیشت آنها در اولویت های اول جلسات سران قوا است. 
محمدباقر قالیباف پس از جلسه سران سه قوه در جمع خبرنگاران خاطرنشان کرد: 
خوشحالم که اولین جلسه هماهنگی سران قوا بعد از تشکیل دولت سیزدهم و رای 

اعتماد به وزیران محترم دولت، امروز برگزار شد.
اولین جلسه هماهنگی سران قوا که مسبوق به سابقه است فکر می کنم در این مقطع، 

از ویژگی خاصی برخوردار است.
وی خاطرنشــان کرد: نظام اداری در هر ســه قوه و حتی در بخش خصوصی و 
نهادهای عمومی غیردولتی این گونه شکل گرفته که بیشتر کارگزار محور هستند و 
کمتر سیستم  محور هستند. البته این چیز خوبی نیست ولی به هر حال واقعیت این 

است که در کشور ما وجود دارد.  
وی ادامه داد: تصمیم گرفته شد که جلسات سران قوا به طور مرتب برگزار شود 

که بتوانیم این هم  افزایی را به وجود آوریم.
رییس مجلس شورای اسلامی، همدلی و همراهی سران قوا را شرط هم  افزایی 
بین قوا دانست و گفت: الحمدالله این همدلی و همراهی وجود دارد. دغدغه ما جز 
دغدغه مردم، چیز دیگری نیست. امروز طبیعتاً بحث سلامت و کرونا و معیشت 
مردم در اولویت های اول است و این جلسات معطوف به حل این مشکلات است 
که هر کدام از قوا تلاش کنیم که این مشکلات را به سهم خودمان کاهش دهیم و 

کار را بتوانیم پیش ببریم.
قالیباف خاطرنشان کرد: مطمئن هستم که همدلی بین سران قوا می تواند موجب هم  
افزایی برای حل مشکلات مردم شود. موضوعات مهمی در سطح ملی و بین المللی 
وجود دارد که نیازمند گفتگوهای صریح و روان و تصمیم  گیری های مشخص 
است و در جلسات سران قوا، این موضوعات مورد بحث قرار می گیرد و امیدوارم 

آثار و برکات این جلسات را مردم عزیز در زندگی خود لمس کنند.

قالیباف رییس مجلس شورای اسلامی: 

همدلی و همراهی خوبی بین 
سران قوا وجود دارد

ســرویس سیاسی-   فعال سیاسی اصلاح طلب گفت: اگر می خواهیم وضعیت 
درست شود باید همه افراد نخبه را جمع کنیم نه آنکه تنها جنبه گرایش سیاسی افراد 

را مدنظر قرار دهیم. 
دولت سیزدهم در حالی مستقر شد که بسیاری از کارشناسان و سیاسیون دو جناح 

درباره کارآمدی دولت تردید دارند.
مصطفی هاشمی طبا درباره میزان عملیاتی بودن برنامه های اعلامی وزرای دولت 
سیزدهم گفت: معلوم است که نمی توانند این کارها را انجام دهند. به عبارت دیگر 
هیچ کدام از این برنامه ها نه تحقق پیدا می کند و نه فایده ای دارند. البته کسان دیگری 

هم بیایند این کارها را نمی توانند انجام دهند.
وی افــزود: مــن صحبت های وزرا را در زمان جلســات رأی اعتماد رصد کردم، 
برنامه های اعلامی آنها برنامه های »کپی-پیست« است. چهل سال گذشته را ببنیم 
برنامه وزرای پیشین نیز همین ها بود، این برنامه ها تنها جملاتی قشنگ هستند که با 
یکسری کلمات زیبا ساخته می شوند، در پایان کار نیز همه یک جمله را می گویند 

»پول نداشتیم، شرایط هم آماده نبود پس نشد«.
این تحلیلگر مسائل سیاسی با بیان اینکه وزرا باید اول ظرفیت های واقعی وزراتخانه 
تحت مسئولیت شان را بررسی کنند و سپس تصمیم کارشناسانه بگیرند، یادآور 
شد: بعید می دانم آنها حتی توان استفاده از نظرات کارشناسی را هم داشته باشند. در 
مجموع معتقدم وزرای دولت سیزدهم کارهای معمولی را شاید نتوانند انجام دهند 
چه رسد به اینکه بخواهند به وعده های اعلامی خود رسیدگی کنند چون وعده ها 

از آدم ها بزرگترند.
وی با بیان اینکه متأسُفانه خیلی بدبین هستم، افزود: آقای رئیسی همکاران خوبی 
انتخاب نکرد. واقعا چرا فقط باید در انتخاب وزرا نگاه سیاسی را مدنظر قرار داد؟ 
در کشــور افراد قوی هســتند که می شود از آنها استفاده کرد، همه وزرا تنها از یک 
گروه خاص انتخاب شدند. در حالیکه مملکت پر از نیروهای نخبه و حسابی است.

هاشمی طبا تأکید کرد: اگر می خواهیم وضعیت درست شود باید همه افراد نخبه را 
جمع کنیم نه آنکه تنها جنبه گرایش سیاسی افراد را مدنظر قرار دهیم.

مصطفی هاشمی طبا؛ 

وعده ها از وزرا بزرگترند؛ 
هیچ کدام عملی نمی شوند 

سرویس سیاسی- - سیدرضا تقوی و رضا تقی پور انوری به عنوان رییس و نایب 
رییس و سید نظام الدین موسوی و حسن نوروزی به عنوان دبیران اول و دوم مجمع 

نمایندگان استان تهران برای اجلاسیه دوم دور یازدهم انتخاب شدند.
علی خضریان با اشاره به نتایج انتخابات اعضای هیات رییسه مجمع نمایندگان استان 
تهران برای دومین اجلاسیه دوره یازدهم مجلس شورای اسلامی، گفت: در نشست 
مجمع نمایندگان استان تهران گزارش عملکرد مجمع در یک سال گذشته قرائت 
شد، همچنین انتخابات هیات رییسه مجمع برای اجلاسیه دوم دوره یازدهم مجلس 
با حضور اکثریت اعضا برگزار شد. سخنگوی مجمع نمایندگان استان تهران با اشاره به 
انتخابش به عنوان سخنگوی اجلاسیه دوم مجمع نمایندگان استان تهران، اظهار کرد: بر 
اساس نتایج سیدرضا تقوی و رضا تقی پور انوری به عنوان رییس و نایب رییس مجمع 
و سیدنظام الدین موسوی و حسن نوروزی به عنوان دبیران اول و دوم مجمع نمایندگان 

استان تهران برای اجلاسیه دوم دور یازدهم انتخاب شدند.
خضریان خاطرنشان کرد: در مجمع نمایندگان با توجه به استقرار دولت سیزدهم بر 
همکاری و همدلی با دولت و دولت مردان جهت رفع مشکلات مردم استان تهران تاکید 
شد، به همین جهت قرار شد جلساتی را با وزیران دولت سیزدهم برگزار کنیم. در ادامه 

نشست جهت پیگیری تخصصی موضوعات استان تهران، 6 کمیته نیز تشکیل شد.

هیات رییسه مجمع نمایندگان 
استان تهران انتخاب شدند

سرویس سیاسی-  حجه الاسلام سید ابراهیم رییسی در حکمی محمد اسلامی 
را به سمت معاون رییس جمهور و رییس سازمان انرژی اتمی منصوب کرد.

به گزارش پایگاه اطلاع رســانی ریاســت جمهوری، محمد اسلامی با حکم 
رییس جمهوری به ســمت معاون رییس جمهور و رییس سازمان انرژی اتمی 

منصوب شد.
محمد اســلامی که پیش از این وزیر راه و شهرســازی در دولت دوازدهم بود، 

متولد ۱۳۳۵ در شهر اصفهان و فوق لیسانس مهندسی راه و ساختمان است.
اســتانداری مازنــدران، معاونت امــور صنعتی و تحقیقاتــی وزارت دفاع و 
مدیرعاملی شــرکت صنایع هواپیماسازی ایران از دیگر سوابق اجرایی محمد 

اسلامی است

با حکم رییس جمهوری؛

محمد اسلامی رییس سازمان
 انرژی اتمی شد


